



1. Mötets öppnande

Ordförande hälsar alla välkomna och förklarade mötet öppnat

2. Närvarande:

Lennart Johannesson
Kristina Torstensson
Eva Signal
Margareta Wertsberg
Teddy Fredriksson
Christina Andersson
Britt Bech
Olof Wahlberg

Claes von Gegerfeldt
Thomas Bengtsson
Jessica Alenius
Matilda Löfgren
Victoria Westesson
Sara Eronn

Anmält förhinder:

Sanna Wendel
Marie Österberg Fredriksson
Victoria Salomonsson

3. Val av justerare

Att jämte ordförande justera dagens protokoll valdes Kristina Torstensson

4. Godkännande av dagordning

Dagordningen justerades punkt 5a,b,c,d lades till dagordningen

5. Rapport från grupperna

i. Valberedning: Inget att rapportera

ii. Agility: Skydd till hindren, pengar till dessa är sökta från Sparbanken men inget besked har lämnats.

Köket fick en mycket beröm för sina insatser vid instruktörsutbildningen.

Flera agilitykurser har redan startat och fler kurser är planerade framöver, bland annat en nybörjarkurs som går att anmäla sig till i dagsläget. Matilda och Victoria håller i dessa. Under sommaren anordnas en kurs inriktad mot tävling samt en kurs inriktad mot blåbärsklass.

Den 2-3 juli är det officiell tävling, tävlingen kommer att vara en kvällstävling. Den kommer att hållas på appellplan. Den automatiska tidtagningsutrustningen är svåränvänd, men vi har manuella tidtagare vilket är godkänt för. Viktoria Lund ska vara domare. Det kanske finns möjlighet att låna tidtagningsutrustning från andra klubbar..

Balansbommen behöver lagas, Stål och plåt kommer att åka hit och titta på ifall de kan laga den.

Det finns en tanke på att hålla en inofficiell tvådagars tävling den 27-28 september för att Victoria ska kunna examineras efter sin tävlingsledarutbildning. Agilityplanen är något ojämn, med gropar och hål, ett förslag är att testat att ringvälta planen och fylla i ojämnheterna med sand, ett förslag är att detta görs på höstens städdag.

Agilityn vill använda de oanvända rosetterna som finns på klubben till sina tävlingar, detta förslag godkändes.

Folk utifrån använder agilityplan som rastgård, därför är koden ändrad. Det har tidigare suttit ordningsregler på grinden men dessa har blåst bort. Vi ordnar en ny lapp/skylt. Ett annat förslag som diskuterades på mötet var att ordna ett lås med tagg för utomhusbruk, Teddy kontrollerar pris på ett sådant lås.

Agilitygruppen har inte möjlighet att anordna läger för ungdomar i sommar och de undrar ifall någon annan grupp hålla i ungdomsläget/sommarläger (kommer senare)

- iii. Utbildning:
Frågan ifall vi ska ha samma priser för kurser som innan lyftes. Mötet bifaller frågan

Rebecca Jönsson vill att någon annan tar över rollen som sammankallande i utbildningsgruppen. Mötet anser att det är bra ifall det är någon som är instruktör som har denna roll.

Det blir ingen utbildning om rasinformation.

Inköp av pallar och balansbollar för kroppskontrollkursen är planerat. Det finns pallar nere i förrådet, undersök om dessa går att använda.

- iv. IT/Hemsida: Det är stor skillnad på mängden spam till de olika adresserna, lägg inte ut adressen på sociala medier.

Styrelsemedlemmarnas och de sammankallandes "sidor" behöver ses över så att informationen är aktuell. Även gruppernas sidor behöver uppdateras så att informationen är aktuell

- v. Mental: Gruppen har införskaffat figur-raden, den ska göras om så att den blir godkänd, vilket kommer att dröja lite. Allt material för att göra detta är införskaffat. Färg till skramlet är också beställt.

Antalet anmälningar har rasat, men det är liknande hos de andra klubbarna. 10 av 12 platser, till nästa MT, är anmälda och 7 anmälningar till MH. Många av de som vill anmäla sig hör av sig och berättar att de tycker att det är svårt att veta hur man ska betala, detta ligger hos SBK tävling. SBK tävling är kanske lite invecklat för de som inte anmäler så ofta.

Vissa arrangemang försvinner från SBK tävling.
Överföringen av resultatet till SKK fungerar inte för flera grenar

Det är svårt att boka in funktionärer för kommande arrangemang på grund av att det är svårt att få besked av jaktlaget vilka datum de ska jaga. Det finns tankar på att ställa in höstens MT.

- vi. Köket: inget att rapportera
- vii. Tävlingsförarna: KM blir den 16 och 17 augusti, lydnad den 16:de och bruks den 17:de. 1 maj är det hitta tävling och den 31 augusti klockan 16:00 är det en planerad träningstävling.
- viii. Stuga: Stug-e-posten går just nu till Claes
- ix. Läger: Det blir ett sommarläger, 35 anmälda i dagsläget. 31 maj är sista anmälningssdag för lägret.

Hoffe södra hyr klubben den 5-6 juli, den 5:e är det tävling och den 6:e är det utställning. Personer har hört av sig om uppställningsplats för husvagn. Mötet bifaller detta mot en kostnad på 200 kronor per natt.

- x. Rally: Inget att rapportera
- xi. Specialsök: Specialsök ska ha en officiell tävling den 10/5, klass 2. Ett lag att tävla i skåne classic, inofficiell lagtävling. Gruppen vill även sätta upp en tegelvägg i lektionssalen. Ett inköp av en verktygstavla att träna på

- xii. Nosework: Inget att rapportera
 - xiii. Frivillig: Anlagstest i måndags (förra måndagen) 11 hundar som ska påbörja utbildning efter sommaren. Teddy informerade om möte för FM kontrollanter i sommar. Grundutbildning ska genomföras innan befattningsutbildning påbörjas.
 - xiv. Tävling: Appelklassspår nästa helg, förberedelserna är klara. eventuellt blir det ett domarbyte. Näst på tur är en söktävling i augusti. Nya apporter behöver införskaffas, eventuellt kan vi bli sponsrade med dessa annars får de köpas in..
 - xv. Skydd: ingen representant närvarande
- a. Sammankallande:

Det är lämpligt att en person endast är sammankallande i en grupp. Det blir för mycket arbete att sitta som sammankallande i flera grupper, om det inte finns någon frivillig är det upp till styrelsen att ordna detta.
 - b. Rekommendationsbrev agility
Brevet är skrivet och inskickat
 - c. Inbjudan HLR-utbildning
Grupperna ska kolla med sina deltagare ifall det är någon som vill gå.
 - d. Priser till årsmötet -

Vi kan inte ha lika många priser som förra året. Istället gör vi såhär En nybörjargrupp/klass, i varje gren, där en 1:a, 2:a, och 3:a utses. Övriga klasser slås ihop och 1:a, 2:a och 3:a utses bland dessa. Vi gör likadant med klubbmästerskapet, dvs. i nybörjarklassen utses 1:a 2: och 3:a men de högre klasserna slås ihop och vinnare, andraplats och tredjeplats utses från de högre klasserna. Vi behöver nya statuter för hur pristillsättning ska ske, grupperna måste fundera hur det ska se ut.

När KM ska genomföras är det bra om det liknar reglerna för officiella tävlingar (3 startande annars blir inte tävlingen av). Reglerna måste skrivas ner så att det är tydligt vad som gäller.
- 6. Föregående mötesprotokoll
Lades med godkännande till handlingarna
 - 7. Beslut tagna sedan föregående möte
 - a. Inga beslut är tagna sedan förra mötet
 - 8. Ekonomi

Sparbanken Skåne 346 557,49

Placeringskonto 288 742,30

Räntekonto (bundet) 0,00

Företagskonto 51 354,09

Kortkonto 6 461,10

Total 346 557,49

Klubben har i mars fått ett bidrag från Sjöbo kommun på 29 535 kr.

Vi kommer också att få 16000x2 från kommunen öronmärkta för garaget.

Ny utrustning till köket är inköpt

Pengarna för kurser kommer in senare

9. Inkomna skrivelser

- a. Inbjudan till utbildning för valberedningen - SBK skåne (skickad till Lena)
- b. Kallelse distriktsmöte den 28/5 - Margareta åker (Olof evetueellt)
- c. 10/5 är det deadline för att vara med i kommunens sommarlovsprogram, om någon känner sig manad att hålla i detta (se punkt 5ii). Det är bra för klubben om vi har det.
- d. Inbjudan till ZOOM möte för att diskutera kongressen. Mötet är torsdag 15 maj klockan 19.00 via Zoom, ingen var intresserad av att delta.

10. Kontroll av registerutdrag

<https://polisen.se/tjanster-tillstand/belastningsregistret/kontrolltjanst-for-digitala-registerutdrag/>

Om vi har kurser eller andra verksamheter där barn (personer under 18 år) måste vi kontrollera dessa utdrag.

Någon i styrelsen måste kontrollera och anteckna att det är kontrollerat.

Här beställer man register:

<https://polisen.se/tjanster-tillstand/belastningsregistret/barn-annan-verksamhet/>

11. Övrigt

- a. Prova på dagen - det behöver vara fler som vill vara med och hjälpa till. Säg till Matilda Löfgren om ni vill hjälpa till. Mail med information skickas till alla medlemmar
- b. Lions - Det var cirka 10 personer som tittade på, mycket miljöstörningar. Det behöver förberedas mer om vi ska vara med fler gånger.
- c. Föreningsdagen - fel målgrupp, men det kan ha varit bra utifrån andra aspekter. Fel lokal.
- d. Stuggrupp - Det behövs en stuggrupp.

Protokoll styrelsemöte Sjöbo Brukshundklubb

- e. Garaget - Räkna på kostnad för att reparera delar av garaget. Kristina kollar upp kostnad för detta.
- f. Det börjar bli dags att klippa gräset, gräsklipparutrustningen behöver service. Teddy kan utföra arbetet men material behöver införskaffas. Vi beslutar att Teddy köper in det som behövs.

12. Nästa möte

- a. 26/5-2025 - 19:00

13. Mötet avslutas

Margareta Wertsberg, Ordförande

Olof Wahlberg, Sekreterare

Kristina Torstensson, Justerare